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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ
Fidesz - Magyar Polgári Szövetség

Képviselőcsoportja

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés elnöke részére
Helyben

Budapest. 2005 . február 9.

Tisztelt Elnök Asszony!

„Meg kell telni a veszélyeshulladék lerakónak 100%-ban?" címmel a Házszabály 90 . §-a
alapján kérdést kívánok benyújtani Dr. Persányi Miklós Környezetvédelmi és Vízügyi
miniszterhez. Akérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter úr!

Miért kell, minden veszélyes hulladék lerakónak 100%-ban megtelni, még
úgy is, hogy oda az eredetileg tervezettől teljesen eltérő veszélyes anyagot
kívánnak lerakni?

Várom megtisztelő válaszát .

Írásbeli kérdés
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